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Hrebendova kapsa 2017 
Dňa 2. júna 2017 sa v obradnej sieni  Mestského úradu v Hnúšti uskutočnilo vyhodnotenie 
súťaže Hrebendova kapsa 2017. Sme radi, že aj tento rok sa žiaci našej školy do tejto 
regionálnej literárnej súťaže prihlásili, a to konkrétne, Simona Melicherová z I. A, Zuzana 
Macháčková z II. A a Gabriela Balciarová z III. A triedy. Tešíme sa z toho, že dievčatá boli 
úspešné a dostali hodnotné a praktické darčeky. Je to motivácia aj pre iných žiakov, aby sa 
podobných literárnych a autorských súťaží zúčastňovali a dali o sebe vedieť aj takouto 
„spisovateľskou“ formou. Našim žiakom blahoželáme a dúfame, že vo svojej tvorivej práci 
budú pokračovať aj naďalej.  
 

 

Slovo je dobrý nástroj, len treba vedieť na ňom hrať. (Andrej Plávka) 
Dobré slovo je tiež skutok. (Ivan Sergejevič Turgenev) 
Muž, ktorý nečíta knihy, nemá žiadnu výhodu oproti tomu, ktorý ich čítať 
nevie. (Mark Twain) 

 

https://sk.wikipedia.org/wiki/Andrej_Pl%C3%A1vka
https://sk.wikipedia.org/wiki/Ivan_Sergejevi%C4%8D_Turgenev
https://sk.wikipedia.org/wiki/Mark_Twain


SOŠ Hnúšťa na hrade Muráň 
V stredu, 7. 6. 2017, sme sa vybrali na turistiku. Cieľom bol hrad Muráň. Počasie 
nám vyšlo, nebolo ani príliš teplo, ani príliš chladno, bolo oblačno, ale nepršalo, 
čiže sme „vychytali“ ideálne turistické počasie.  Cesta nám ubehla ako voda, 
urobili sme si síce pár zastávok na občerstvenie, no ani sme sa nenazdali a už 
sme boli na hrade. Toto miesto nám učarovalo, no najviac nás ohúril ten 
nádherný výhľad. Cítili sme sa ako v stredoveku, keď sme obchádzali historické 
miesta v hrade a videli staré, ale aj novopostavené múry. Sme radi, že na hrade 
sa stále pracuje, renovuje a že dostáva „opateru“, ktorú si tento hrad  
bezpochyby zaslúži. Aj my sme prispeli svojou troškou a do hradu sme vyniesli 
vrecia so stavebným materiálom. Pre cestu späť sme si zvolili náučný chodník, 
ktorý vedie priamo do obce Muráň. Túto turistiku sme si užili, pretože takéto 
spoločné akcie nás spájajú a stmeľujú žiacky aj učiteľský kolektív.  

 

 



 

 

Lúčenie žiakov  

II. D triedy 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lúčenie 

žiakov IV. A 

 

 

 

 

 

 

Lúčenie 
žiakov  
III. B 

 

 

 



1. Povedzte nám niečo z Vášho súkromia.  

Bývam v Rimavskej Sobote v rodinnom domčeku so 

záhradkou. Môj manžel pracuje v zahraničí, mám 2 

deti, Martina a Mišku. Miška má 24 rokov a Martin 20. 

Miška v júni ukončila vysokú školu, takže už 

doštudovala na medicíne a Martin je druhák na vysokej 

škole v Bratislave.  
 

2. Aká je Vaša vysnívaná krajina alebo mesto? 

Mne sa páči aj u nás, na Slovensku, ale veľmi pekné 

krajiny sú aj tie, v ktorých sú Alpy – Švajčiarsko, 

Rakúsko, lebo sa mi páčia hory. Vysnívané mesto 

nemám, ale celkovo sa mi páčia menšie mestá ako 

Nitra, Banská Bystrica a napr. Bratislava sa mi nepáči, 

mám radšej malé mestá, kde sú takí skromnejší ľudia.  

 

3. Kedy ste sa rozhodli učiť nemčinu? 

Nemčinu som sa učila od piatich rokov, lebo som 

chodila do takej škôlky, kde chodili učiteľky učiť 

cudzie jazyky, takže nemčina sa mi zapáčila ešte 

v predškolskom veku. Na základnej škole som už presne vedela, na aký jazyk sa chcem 

prihlásiť, takže som sa učila nemčinu, ale aj ruštinu. Ďalej som študovala na gymnáziu a 

neskôr som chcela ísť študovať odbor prekladateľstvo, ale tam brali len 5 ľudí z celého 

Slovenska, tak som si dala prihlášky aj na iné vysoké školy. Urobila som prijímacie pohovory 

na Ekonomickú univerzitu v Bratislave a v 3. ročníku som sa rozhodla, že si urobím štátnu 

skúšku aj z nemčiny, takže som skončila vysokú školu a podľa možností som si hľadala 

zamestnanie. Naskytla sa mi možnosť učiť nemčinu v Prievidzi v jednej firme, kde som učila 

dospelých ľudí, ktorí pracovali v elektrárňach v Novákoch a spolupracovali s nemeckou 

firmou, takže sa potrebovali učiť nemčinu. Neskôr sme išli bývať do Rimavskej Soboty, kde 

môj manžel skončil základnú vojenskú službu a začala som pracovať v banke. Chcela som sa 

vrátiť k učeniu nemčiny, hoci medzitým som učila aj na jazykovej škole. A vtedy som našla 

inzerát, že v Hnúšti hľadajú učiteľa nemčiny, tak som sa tam bola opýtať a nakoniec to vyšlo 

a z tej banky, v ktorej som robila dosť dlho, som prišla sem. Nastúpila som v roku 2003, takže 

už je to 14 rokov. 

 

4. Aký je váš obľúbený spevák, speváčka alebo skupina? 

Mám veľmi rada staré skupiny, ako napr. Queen a speváka Freddieho Mercuryho, ktorý už 

síce nežije, ale mal geniálny hlas a zo slovenských kapiel mám rada IMT Smile a ich speváka 

Ivana Táslera.  

 

5. Čo rada robíte vo voľnom čase? 

Najradšej sa doma „motám“ okolo domu, v záhradke, ale rada pozerám aj kriminálne seriály 

a filmy, rada kriminálky aj čítam, mám rada knihy, v ktorých sa niečo napínavé deje, je tam 

nejaké dobrodružstvo, napätie. Hudbu až tak veľmi nepočúvam, ale keď už, tak väčšinou 

rádio. Mám rada hory a keď je pekné počasie, tak chodím rada na turistiku a niekedy si 

chodím aj zabehať.  

 

6. Ste spokojná so svojou prácou? 

Ja mám tú výhodu, že práca s ľuďmi, deťmi aj teenagermi ma baví, mám túto prácu veľmi 

rada, takisto žiakov, páči sa mi pracovať s mladými ľuďmi, byť s nimi v kontakte. Užijeme si 

spolu aj veľa zábavy a keď som predtým robila v banke, tak som sa počas celého dňa 

nezasmiala, ani na jednu sekundu, takže mňa moja práca baví aj kvôli tomuto.  



 

Výlet do Osvienčimu 

10. mája 2017 sme sa my, SOŠ-kári, vybrali na výlet do poľského koncentračného tábora 

Osvienčim (nemecky Auschwitz), aby sme si pripomenuli hrôzy, aké sa počas 2. 

svetovej vojny páchali, no aj preto, aby na to ani mladšie generácie nezabúdali. Z 

menším meškaním sa nám podarilo z Hnúšte „odštartovať“ o štvrtej hodine ráno a do 

Osvienčimu sme pricestovali o desiatej doobeda. Tam nás už čakali naši sprievodcovia. 

Rozdelili nás do dvoch skupín, dostali sme slúchadlá, v ktorých sme neustále počúvali 

výklad našich sprievodcov, čo bolo veľmi praktické, lebo nás nikto nevyrušoval a 

všetko sme počuli. Prvý sme si pozreli koncentračný tábor Auschwitz I., kde sme videli 

fotografie, osobné veci a predmety, napr. topánky, kefy, kufre, oblečenie alebo 

kuchynský riad patriaci väzňom v tábore. Navštívili sme budovy - bloky, v ktorých 

väzni bývali, pracovali, videli sme tie neľudské podmienky, v ktorých museli nevinní 

ľudia žiť a nesmierne trpieť. Potom sme sa autobusom presunuli do komplexu 

Auschwitz Birkenau (Auschwitz II.), kde sme videli koľajnice, ktorými väzňov privážali 

do tábora nákladné vlaky. Je tu známa rampa, kde sa ľudia pred príchodom delili, či 

budú väznení, alebo hneď usmrtení v plynových komorách. Na ceste domov nás aspoň 

trošku potešila okolitá príroda a zasnežené Vysoké Tatry. Do Hnúšte sme dorazili o pol 

deviatej večer a boli sme plní rozporuplných dojmov... No nie nadarmo sa hovorí: 

„Radšej raz vidieť, ako stokrát počuť!“ Je úplne iné, keď o vojne počúvame a učíme sa o 

nej v škole, je iné, keď vidíme vojnové filmy a rôzne dokumenty... Naživo je to odlišné, 

úplne iné, pretože človek si až tam naplno uvedomí, čo všetko museli nevinní ľudia 

zažiť, aké hrôzy, strach a utrpenie museli prežívať a v tej chvíli je rád, že v tej dobe 

nežil... 

 



Majstrovstvá okresu stredných škôl 
v stolnom tenise 

SOŠ Hnúšťa reprezentovali G. Balciarová z III. 
A a M. Hirková z I. A. Balciarová nakoniec 
prehrala len vo finále a obsadila 2. miesto 

a Hirková konečné 4. miesto, keď prehrala v boji o bronz. Dievčatám 
gratulujeme a ďakujeme za reprezentáciu našej školy! 

__________________________________________________________________________________________________________________________________ 

Spoznali sme MAJSTROV školy v bedmintone!!!
Konečné poradie chlapcov: 
1. T. Paššák 

2. P. Stano 

3. T. Nagy 

 

Konečné poradie dievčat: 

1. K. Dovalová 

2. M. Hirková 

3. N. Bálintová 

 

Konečné poradie žiakov v súťaži O športovca 

a O športovkyňu SOŠ Hnúšťa pre rok 2017 

1. G. Balciarová, 369 bodov 
2. N. Pehenová, 301 bodov 
3. T. Maková, 286 bodov 
4. M. Hirková, 202 bodov 
5. K. Dovalová, 166 bodov 
 
 

1. L. Gyurcsík, 363 bodov 
2. A. Hronec, 309 bodov 
3. Marián Radič, 305 bodov  
4. V. Vrábeľ, 254 bodov 
5. P. Stano, 224 bodov 
 

Konečné poradie tried v celoškolskej súťaži  
O najzdatnejšiu triedu  SOŠ Hnúšťa  
pre rok 2017: 
1. III. A, 985 bodov 
2. I. A, 947 bodov 
3. II. D, 737 bodov 
4. II. A, 643 bodov 
5. II. B, 532 bodov 
6. I. B, 385 bodov 
7. III. B, 338 bodov 
8. IV. A, 77 bodov 



KVÍZMAJSTER 

23. júna 2017 absolvovali 2 naše triedy, I. A, II. A, kvalifikačné kolo 

vedomostnej súťaže Kvízmajster, ktorá sa organizuje už druhý rok. Musíme 

povedať, že žiaci sa pripravovali veľmi poctivo a zodpovedne, o čom svedčí aj 

celkové poradie a postup oboch triednych kolektívov do ďalšieho kola. Z 25 

prihlásených tried postupuje do ďalšieho kola len 8 a my sme veľmi radi, že 

medzi týmito ôsmimi triedami sú aj dve SOŠ-kárske! Ďalšie kolo sa uskutoční 

21. – 22. septembra 2017.  

 
 

Konečné poradie tried, ktoré v súťaži postupujú: 
1. Gymnázium I. Kraska Rimavská Sobota, III. B  

2. Gymnázium I. Kraska Rimavská Sobota, III. A 

3. Stredná odborná škola Hnúšťa, I. A 

4. SOŠ technická a agropotravinárska Rimavská Sobota, II. D 

5. Obchodná akadémia Rimavská Sobota, II. A 

6. Stredná odborná škola Hnúšťa, II. A 

7. Súkromná SOŠ Rimavská Sobota, I. G 

8. Evanjelické gymnázium Tisovec, III. A 
 

 



Rozhovor s...  
                     Ing. Pavel Ostrica 

1. Povedzte nám stručne niečo o sebe.  
Narodil som sa 1. 6. 1958 v Hnúšti, detstvo som 
prežil v Klenovci, kde som s otcom pri rôznych 
prácach s drevom získal k tomuto krásnemu, 
prírodnému materiálu pozitívny vzťah, ktorý 
rozhodol o mojom ďalšom povolaní. Študoval som 
na SPŠ - Drevárskej vo Zvolene, po ukončení štúdia 
som pracoval v obchode s nábytkom vo funkcii 
„bytový architekt“. O rok som začal študovať na 
vysokej škole vo Zvolene. Absolvoval som Základnú 
vojenskú službu v Terezíne, po „vojenčine“ som 
pracoval v technicko – organizačnom vývoji 
nábytku. Externe som začal učiť v SOU Hnúšťa ako 
materiálna a personálna výpomoc pre nový učebný 
odbor stolár. Od roku 1992 až dodnes pracujem ako 
učiteľ odborných stolárskych a drevárskych 
predmetov v SOŠ Hnúšťa.  
 
2. Čítate knihy? Ak áno, aká je Vaša obľúbená? 
Priznám sa, že pre iné pracovné povinnosti nepatrím medzi „hltačov kníh“. Študujem hlavne 
odbornú literatúru (drevársku, stavebnú, záhradnú,...) a kresťanskú literatúru. Rád si 
prečítam, napr. príbehy od Bruna Ferrera, niektoré knihy od klasikov. 
 
3. Ako dlho hráte na gitare, resp. na iných hudobných nástrojoch? 
Od mojich piatich rokov sa venujem hre na hudobné nástroje (akordeon, klavír, organ, ústna 
harmonika, basa, gitara)  a spevu, na gitare hrám od svojich študentských rokov. 
 
4. Aký je Váš obľúbený herec? 
Zo starších hercov – zabávačov je to Milan Lasica, z mladších – Marek Majeský, Nela 
Pocisková, Helena Krajčiová a iní . 
 
5. Čomu sa venujete vo voľnom čase? 
Vo voľnom čase sa venujem rozmanitým pracovným činnostiam – v byte, v  dome, na chate, 
v stolárskej dielni, v záhradkách – mám ich viac a na viacerých miestach. Starám sa o mamu, 
ktorá bude mať tento rok 90 rokov. Snažím sa starať o rodinu a rodinné záležitosti – s 
manželkou máme dvoch synov. No a keď sa „zošerí“, vtedy nacvičujem skladby na 
spomínaných hud. nástrojoch a piesne , ktoré podľa potreby aj upravujem pre viac hlasov, 
niekedy aj skladám vlastné piesne – texty a pod. Moji susedia ma majú vtedy iste „veľmi 
radi“.  
 
6. Koľko rokov učíte na tejto škole? 
Učím od roku 1992, teda, 25 rokov –  štvrťstoročie. A to som pôvodne prišiel len na výpomoc 
na tri, max. päť rokov. 
 
7. Aký je Váš vzťah k žiakom a konkrétne k Vašej triede? 
Som triedny učiteľ I. B triedy, ktorá je zložená z dvoch skupín: mechanik – opravár strojov a 
zariadení a krajčír. Mám ich rád, veď sú moji. Mám záujem na tom, aby všetci úspešne 
ukončili školu a je mi s nimi fajn. Myslím si, že k žiakom treba vždy pristupovať pozitívne 
a s láskou, najmä v nich vidieť budúcnosť a ich potenciál, to, čo môžu v živote dokázať.  



KONIEC školského roka 2016/2017 
V posledný školský deň sme si nielen rozdali vysvedčenia, ale vyhodnotili sme si 
aj najlepších a najúspešnejších žiakov v športových, praktických aj 
vedomostných súťažiach. Našim žiakom želáme pekné a pokojné prázdniny, 
oddychujte a načerpajte nové sily do ďalšieho školského roka! 

 

 

 


